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   Účast: občané dle prezenční listiny. 
  
Ze zastupitelů obce: Ing. Miroslav Hochvald, Martin Smutný, Petr Krupa, Bc. Miroslav Říčař, 
                                    Kateřina Luňáková, Pavel Synek, RNDr. Pavel Ptáček Ph.D. Josef Měchura, DiS                           
                  Omluven: Vladimír Stančík 

  
Program jednání:        

1. Zahájení  

2. Schválení programu  

3. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

4. Kontrola plnění usnesení č. 5/2024 

5. Informace o činnosti starosty a zastupitelstva obce 

6. Projednání Výsledku VŘ na zhotovitele Místní energetické koncepce 

7. Projednání Zprávy o uplatňování a pořízení změny ÚP 

8. Projednání dohody se SZIF – projekt MAS – Pořízení garáž. Vrat 

9. Projednání žádosti školy JISTOTA o dar  

10. Projednání žádosti o pacht pozemku přírodní památky na Hůrkách 

11. Projednání dodatku ke smlouvě s f. TextilEco 

12. Diskuse  

13. Usnesení  

14. Závěr        
 
K bodu 1) 

Zasedání zastupitelstva obce zahájil starosta obce Ing. Miroslav Hochvald v 17:05 hodin, přivítal 
přítomné občany (na zasedání jsou kromě zastupitelů přítomna 1 občanka) a uvedl, že zasedání 
zastupitelstva bylo řádně svoláno a vyhlášeno a pozvánka byla vyvěšena na úřední desce od 23. 
ledna 2025, tedy více než 7 dní před jednáním zastupitelstva obce a je na něm přítomno 8 členů, 
zasedání tedy může právoplatně jednat a usnášet se. 

 
K bodu 2) 

Starosta přečetl program jednání a navrhnul program rozšířit o další body, které by zastupitelstvo 
obce mělo projednat: 

⮚ Seznámení s rozpočtovým opatřením č.13/2024 

⮚ Projednání žádosti o dar od Domova pro seniory Kostelec na Hané 

● Nato vyzval přítomné k dalšímu doplnění programu 

Nikdo se k doplnění programu nepřihlásil, zasedání by tedy mělo mít na projednání celkem  
16 bodů 

 
● Starosta navrhl hlasovat o návrhu programu - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 

●  Návrh programu byl přijat. 
 

K bodu 3) 
Starosta navrhl na zapisovatele pana Martina Smutného 

● Dále navrhl na ověřovatele zápisu paní Kateřinu Luňákovou a pana Pavla Synka 

 
● O návrhu nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0  
● Návrh byl přijat. 

  
K bodu 4) 

Starosta obce informoval přítomné o plnění usnesení přijatých na minulém zasedání 
zastupitelstva obce. 
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● Usnesení č.7: dodatek č.1 ke smlouvě o dílo na akci „Oprava MK v obci Bílovice-Lutotín“ se 
společností SVOBODA SDK s.r.o. Pístovice122, 683 05, Račice-Pístovice, IČ: 02647133 byl 
uzavřen 

● Usnesení č.9: darovací smlouva o poskytnutí finančního daru pro klub stolního tenisu Bílovice 
ve výši 6.000,-Kč byla uzavřena  

● Usnesení č.10: darovací smlouva o poskytnutí finančního daru pro pekárnu Paula, s.r.o. Lipník 
nad Bečvou, na částečnou úhradu nákladů na provoz v roce 2025 ve výši 10.000,-Kč byla 
uzavřena 

● Usnesení č.16: darovací smlouva na poskytnutí finančního daru ve výši 15.000,-Kč panu 
Milanovi Holáskovi byla uzavřena 

 

● Zastupitelstvo obce vzalo zprávu o plnění usnesení na vědomí 
 
  K bodu 5) 

Starosta obce informoval přítomné o svojí činnosti a o činnosti zastupitelstva obce od minulého 
zasedání zastupitelstva obce: 

⮚ V lednu proběhla inventura majetku obce. 

⮚ Proběhly inventury 

⮚ Proběhl závěrečný přezkum hospodaření obce  

⮚ V obci proběhla Tříkrálová sbírka V Bílovicích a koledníci vybrali 15.889,- Kč a v Lutotíně  
9.690,- Kč 

⮚ Bylo požádáno o dotaci z Ol. kraje na JSDH na Zásahový oděv. 

⮚ Bylo požádáno o dotaci z POV na 3. etapu obnovy chodníků a zpevněných ploch 
v Lutotíně 

⮚ Je připravována žádost o dotaci na změnu ÚP 

⮚ Proběhla schůzka na Pozemkovém úřadu ohledně polních cest a Interaktivních prvků 

⮚ V přípravě PD na mosty byl proveden Inženýrsko – geologický průzkum u mostů a lávek 
a byla vystavena objednána PD na přeložku plynového řadu v Bílovicích. 

⮚ Dle informace f. PACKETA bude v Bílovicích výdejní box Zásilkovny zrušen  

⮚ Bude proveden kontrolní monitoring kanalizace v Lutotíně, protože se blíží konec 
záruční doby, cena je cca 65.000,-Kč + DPH 

⮚ Starosta navrhl revokovat usnesení č.5/2024 bod č.14  týkající se finanční půjčky pro MŠ 
Bílovice Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0  
 

● Zastupitelstvo obce vzalo zprávu o činnosti na vědomí 

 
   K bodu 6)    

V tomto bodě starosta informoval přítomné o výběrovém řízení na zhotovení místní energetické 
koncepce. Byly osloveny 3 společnosti. Cenovou nabídku předložily 2 společnosti. 

⮚ Enerdesign, s.r.o.s částkou 402.500,-Kč 

⮚ Sunritek s.r.o. s částkou 429.500,-Kč 
 

Nejlevnější nabídku tedy předložila společnost Enerdesign, s.r.o. S touto společností by tedy 
měla být uzavřena smlouva o dílo na tuto službu. 
Starosta k tomu dále uvedl, že v rámci zhotovení koncepce budou navržena opatření pro využití 
energií a obnovitelných zdrojů energie. Pořízení koncepce bude z 95% financováno z dotace. 

 
● Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:   
Zastupitelstvo obce schvaluje výsledek výběrového řízení na zhotovitele „Místní energetické 
koncepce a uzavření smlouvy o dílo se společností Enerdesign, s.r.o. Na Srážku 2071/8, Praha 
12, 14300, IČ: 196 94 415 za cenu 487 025,-Kč včetně DPH                                                                                  
Dále pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy.                                                                
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Přítomní zastupitelé měli možnost si návrh smlouvy o dílo prostudovat. 
 

● O návrhu usnesení nechala hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno          

 
K bodu 7) 

V tomto bodě starosta informoval přítomné o pokračování pořízení změny územního plánu. 
Starosta oslovil Ing. Arch. Malého, který zpracovával stávající územní plán. Dále seznámil 
přítomné s plánem požádat o spolufinancování Olomoucký kraj.  

 
● Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:   

Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení změny územního plánu zkráceným postupem včetně 
vyhotovení úplného znění ÚP a převodu územního plánu do digitální podoby. Dále schvaluje 
podání žádosti o dotaci na spolufinancování této změny na Olomoucký kraj 
 

● O návrhu usnesení nechala hlasovat - PRO: 7 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 1 (Josef Měchura) 
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno          

 
K bodu 8) 

V tomto bodě starosta seznámil přítomné s dotací na pořízení vrat do objektu bývalého 
teletníku v Bílovicích za obecním úřadem. Dotace prošla schvalovacím procesem na SZIF. 
 
Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:   
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření dohody se SZIF na poskytnutí dotace na „Pořízení 
garážových vrat pro uskladnění komunální techniky - obec Bílovice – Lutotín“.     
Dále pověřuje starostu obce podpisem této dohody.                              

 
● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno     

 
K bodu 9) 

Starosta v tomto bodě informoval přítomné o žádosti SŠ, ZŠ, MŠ Jistota, o.p.s. o finanční dar 
ve výši 16.000,-Kč na částečnou úhradu nákladů na výuku dvou žáků z naší obce, kteří tuto 
školu navštěvují. Se žádostí obec obdržela i návrh darovací smlouvy na tento finanční dar.  
 

● Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:  
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru pro SŠ, ZŠ a MŠ Jistota o.p.s. na 
částečnou úhradu nákladů ve výši 16.000,-Kč a uzavření darovací smlouvy na tento finanční 
dar. 
Dále pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 
 

● O návrhu usnesení nechal hlasovat  - PRO: 7 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 1 (Martin Smutný) 
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno 

 
K bodu 10) 

Starosta v tomto bodě zasedání informoval přítomné o péči o přírodní památku „Na Hůrkách“. 
Současná praxe, kdy je plocha sečena těžkou technikou, je nevyhovující. Olomoucký kraj 
přišel s návrhem, aby byla tato plocha, která je ve vlastnictví naší obce, pronajata a kraj bude 
pronajímateli hradit péči o tuhle památku.  

 
● Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:   

Zastupitelstvo obce schvaluje zveřejnění záměru na uzavření smlouvy o pachtu na pozemek 
parc. č. 1309  v KÚ Bílovice, trvalý travní porost o výměře 14489m2 za částku 1.000,-Kč ročně 
Dále pověřuje starostu obce zveřejněním tohoto záměru. 
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● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno 

 
K bodu 11) 

Starosta v tomto bodě zasedání informoval přítomné o návrhu dodatku ke smlouvě na likvidaci 
textilního odpadu. Obec je povinna podle zákona o odpadech zajistit i likvidaci tohoto druhu 
odpadu, společnost TextilEko nabízí tuto službu za 5.000,-Kč ročně. Doposud měla obec 
s touto společností smlouvu za bezúplatnou likvidaci tohoto odpadu 

 
● Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:   

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě na likvidaci textilního odpadu 
se společností TextilEko, a.s. Palackého 715/15, 110 00, Praha, IČ:28101766 za částku 
6.050,-Kč ročně 
Dále pověřuje starostu obce podpisem tohoto dodatku. 

 
● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno 

 
K bodu 12) 

V tomto bodě starosta seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č.13./2024, které schválil 
starosta v rámci svojí pravomoci. Jedná se jen o převod na převod mezi jednotlivými účty bez 
vlivu na rozpočet. 

⮚ Na příjmové stránce se jedná o navýšení příjmů o 0,-Kč 

⮚ Na výdajové stránce se jedná o navýšení výdajů o 0,-Kč 

⮚ Rozdíl mezi příjmy a vydáními příjem je tedy          0,-Kč 

⮚ Financování                                                            0,-Kč 
 

● Zastupitelstvo obce vzalo informaci o rozpočtovém opatření č. 13./2024 na vědomí  

 
K bodu 13) 

V tomto bodě starosta seznámil přítomné se žádostí Domova pro seniory Kostelec na Hané o 
finanční dar ve výši 10.000,- Kč pro klienta domova pro seniory z naší obce. V současné době 
využívají služeb domova pro seniory 2 senioři z naší obce. Starosta navrhl poskytnutí daru, 
stejně jako v předchozích letech schválit. 
 
Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:  
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 20.000,-Kč pro Domov pro 
seniory v Kostelci na Hané, na občany, kteří pocházejí z naší obce a uzavření darovací 
smlouvy na tento finanční dar.     
Dále pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy.                              

 
● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno     

 
K bodu 14) 

Diskuse 
            Starosta vyzval přítomné k diskusi  

⮚ Miroslav Říčař navrhl přesunout branky na hřišti v Bílovicích více k Romži, aby nebyla 
vyšlapávána travnatá plocha. 

⮚ Paní Jiřina Dvořáková navrhla provést ostříhání stromků vysazených v obci v minulých 
letech 

⮚ Nikdo další z přítomných se do diskuse nepřihlásil. 



 

ZÁPIS č. 1/2025                                                                                                                  
ze zasedání zastupitelstva obce Bílovice - Lutotín konaného 

dne 30. ledna 2025 od 17:00 hodin v zasedací místnosti budovy č.p. 65 v Lutotíně 
 

Stránka | 5  

 

 
K bodu 15) 

Usnesení: 

 . Zastupitelstvo obce Bílovice-Lutotín schvaluje: 
1. Program zasedání 

 Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0 
2. Zapisovatele pana Martina Smutného, ověřovatele zápisu paní Kateřinu Luňákovou a pana 

Pavla Synka 
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0  

3. Výsledek výběrového řízení na zhotovitele „Místní energetické koncepce a uzavření smlouvy o 
dílo se společností Enerdesign, s.r.o. Na Srážku 2071/8, Praha 12, 14300, IČ: 196 94 415 za 
cenu 487 025,-Kč včetně DPH 
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0 

4. Pořízení změny územního plánu zkráceným postupem včetně vyhotovení úplného znění ÚP a 
převodu územního plánu do digitální podoby. Dále schvaluje podání žádosti o dotaci na 
spolufinancování této změny na Olomoucký kraj 
Pro 7/ proti 0/ zdržel se 1 (Josef Měchura)  

5. Uzavření dohody se SZIF na poskytnutí dotace na „Pořízení garážových vrat pro uskladnění 
komunální techniky - obec Bílovice – Lutotín“  
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0  

6. Poskytnutí finančního daru pro SŠ, ZŠ a MŠ Jistota o.p.s. na částečnou úhradu nákladů ve výši 
16.000,-Kč a uzavření darovací smlouvy na tento finanční dar.                                                    
Pro 7/ proti 0/ zdržel se 1 (Martin Smutný)  

7. Zveřejnění záměru na uzavření smlouvy o pachtu na pozemek parc. č. 1309  v KÚ Bílovice, 
trvalý travní porost o výměře 14489m2 za částku 1.000,-Kč ročně  
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0  

8. Uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě na likvidaci textilního odpadu se společností TextilEko, a.s. 
Palackého 715/15, 110 00, Praha, IČ:28101766 za částku 6.050,-Kč ročně 
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0 

9. Poskytnutí finančního daru ve výši 20.000,-Kč pro 2. klienty Domova pro seniory Kostelec na 
Hané, kteří pocházejí z naší obce a uzavření darovací smlouvy na tento finanční dar.    
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0  
 

II. Zastupitelstvo obce Bílovice-Lutotín bere na vědomí: 
1. Plnění usnesení č.5/2024 
2. Zprávu o činnosti  
3. Rozpočtové opatření č.13/2024 

 

III. Zastupitelstvo obce Bílovice-Lutotín pověřuje: 
 

1. Starostu obce podpisem smluv uvedených v článku I. bod č.3, č.5, č.6, č.8, č.9, tohoto usnesení 
2. Podáním žádosti o dotaci uvedené v článku I. bod č.4 tohoto usnesení 
3. Zveřejněním záměru uvedeného v článku I. bod č.7 tohoto usnesení 

 
IV. Zastupitelstvo obce Bílovice-Lutotín revokuje: 

 
1. Usnesení č.5/2024 bod č.14  týkající se finanční půjčky pro MŠ Bílovice. 

K bodu 16) 

        Závěr 
Starosta poděkoval všem přítomným za aktivní účast na jednání zastupitelstva obce, přednesené 
návrhy a ukončil zasedání zastupitelstva obce v 18:05 hodin. 
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Zapsal: Martin Smutný 
 
 
Ověřili: Kateřina Luňáková. ………………………… 
 
            Pavel Synek. ………………………………… 
 

 
Martin Smutný                                                                                     Ing. Miroslav Hochvald 
místostarosta obce                                                                                                                             starosta obce 

 

 
Vyvěšeno dne: 9.2.2025 
 
Sňato dne: …………………………… 
 

 


